
 

 
BRM.0012.1.5.2024    

Protokół nr 46/2024 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 22 kwietnia 2024 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, al. Ratuszowa 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 9.30 – 9.40 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Waldemar Wąśniewski  - Przewodniczący Komisji 

2. Elżbieta Jardanowska - Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Jan Gaj   - Członek Komisji 
4. Lidia Stolarska  - Członek Komisji 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas posiedzenia stanowi załącznik nr 1  do 

protokołu.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Miasta Inowrocławia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył  pan Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji, który 

po sprawdzeniu obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec 

ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 45/2024 z posiedzenia Komisji. 

4. Analiza wydatkowania środków przeznaczonych na patrole Policji przekazanych                 

z budżetu Miasta Inowrocławia w 2023 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 45/2024 z posiedzenia Komisji. 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 45/2024 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:   za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Analiza wydatkowania środków przeznaczonych na patrole Policji przekazanych            

z budżetu Miasta Inowrocławia w 2023 r. 

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Miasta Inowrocławia: 

Przedstawił analizę wydatkowania środków przeznaczonych na patrole Policji przekazanych            

z budżetu Miasta Inowrocławia w 2023 r. 

Analiza stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Pytania i dyskusja:  

 

Elżbieta Jardanowska - Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Gratuluję Komendantowi, że pieniądze na dodatkowe patrole zostały bardzo dobrze 

rozplanowane. 

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Miasta Inowrocławia: 

Ta pomoc dla policjantów ze strony Miasta jest zasadna. W KPP jest bardzo ilość wakatów               

i my jako miasto wspomagając policjantów, doprowadzamy do tego, że tych patroli jest więcej 

w mieście. One są widoczne. Myślę, że te wsparcie wpłynie na bezpieczeństwo w mieście.  

 

Lidia Stolarska - Członek Komisji: 

Czy te środki były wystarczające? 

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Miasta Inowrocławia: 

Patroli będzie mniej, jednak środki przeznaczone za służbę będą zwiększone.  

 

Innych pytań nie było. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 

 

Nie było. 

 

   

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

 

 /-/Waldemar Wąśniewski 

 

 
 

Protokółowała:  

 /-/Agnieszka Bardzińska 


